
Luko bo od 15. julija nadziralo pet novih nadzornikov - Kmalu o izbiri novega šefa Uike
Bolj kot tujih tekmecev se bojijo domače birokracije

O novem šefu Luke Koper bo odločala tudi
peterica novih nadzornikov, ki so jih delničarji
včeraj potrdili na skupščini. Odločitev, ali se bo
spustil v tekmo, še tehta Bojan Brank, ki zdaj
Luko vodi začasno, o kandidaturi pa resno
razmišlja Gašpar Gašpar Mišic, državni sekretar
v kabinetu premierke.

KOPER � Luka Koper bo
od 15. julija nadzorovalo pet
novih nadzornikov. Vinko
Može, Andrej Godec, Dino
Klobas, Nikolaj Abraham-
sberg in Jordan Kocjančič
se bodo pridružili predstav-
nici koprske občine in trem
nadzornikom iz vrst zapo-
slenih, ki se jim mandat še
ni končal.

Če bo BojaffBrank, ki zdaj
družbo vodi začasno, ugo-
tovil, da uživa podporo de-
ležnikov, se bo nadzornikom
ponudil za novega šefa Luke.
Če pa te podpore ne bo, se je
kadarkoli do 6. septembra,
ko mu poteče mandat, pri-

pravljen posloviti od Luke.
A že jutri vodstvo Luke

čaka pomemben obisk;
prihaja namreč minister za
infrastrukturo in prostor
Samo Omerzel. Prav zaple-
teni postopki za izpeljavo
projektov in številne ovire
pri umeščanju v prostor
lahko Luko drago stanejo.
"Imamo veliko stvari, kjer bi
nam država zagotovo lahko
s svojimi aktivnostmi po-
magala, denimo, v primeru
avtomobilskega terminala
in parcele $20," je povedal
Brank. V Luki z enim
očesom spremljajo, kaj de-
lajo njihovi tekmeci, z dru-

gim pa Ljubljano, od koder
prihajajo razna dovoljenja
in soglasja. Dolgotrajno
čakanje nanje je za Luko
lahko usodno. "Bolj kot to,
kar delajo kolegi v sever z

nojadranskih ali severnoe-
vropskih pristaniščih, nas
mora skrbeti, kaj delamo
samim sebi, kot skupnost,

kot država," je opozoril
Brank.

Po petih letih posta bodo
delničarji Luke dobili divi-
dende. Delničarji - med nji-
mi je daleč najmočnejša
država - so izglasovali, da
bodo dividende znašale 0,17
evra. To pomeni, da bodo od
3,7 milijona evrov, kolikor je
znašal bilančni dobiček za
2012, 2,3 milijona namenili
za dividende, medtem ko bo
1,3 milijona dobička ostalo
nerazporejenega. Družba
KD namreč ni uspela z nas-
protnim predlogom, po ka-

terem bi skoraj ves dobiček
razdelili za dividende.

V vodo je drugič zapored
padel tudi predlog o skladu
lastnih delnic. Predstavniki

države so namreč glasovali
proti. "Država po eni strani
ni podprla višjih dividend,
po drugi strani pa pa je še
nasprotovala skladu lastnih
delnic. To bi namreč omo-
gočilo višjo ceno, ki jo na
borzi dosegajo luške delni-
ce,"- se je hudoval Andrej
Caharija iz KD Skladov.

Pritegnil mu je Rajko Stan-
kovič iz društva Mali del-
ničarji Slovenije: "Tako rav-
nanje države vselej pokaže,
da smo mali delničarji ujet-
niki vsakokratne politike."
Brank ni želel komentirati te
odločitve države, poudaril pa
je, da je uprava, ki je to rešitev
predlagala tudi že lani, po-
kazala, kaj meni, da bi bilo
prav. SONJA RIBOLICA
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Na skupščini Luke, ki jo začasno vodi Bojan Brank ((skrajno
desno) je vse odločitve ukrojila država, največja lastmica
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